
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. május 16. (18:00-18:54)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

7. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

8. Harangozó Pálma Vendég

9. Lázár András Zsolt Vendég

10.Lillik Dóra Vendég

11. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 6 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:
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1. Külügyi bizottsági tag pályázatok elbírálása, döntés

2. Beszámolók, aktualitások

3. Egyebek

Az Elnökség 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Külügyi bizottsági tag pályázatok elbírálása, döntés

Tóth Cintia átadja a szót Lillik Dórának és Lázár András Zsoltnak. Lillik Dóra azt
osztja meg a jelenlévő Elnökségi tagokkal, hogy döntés előtt állnak a Külügyi Bizottsági tag
pozícióját betöltő hallgató kérdésében. 4 db pályázat érkezett be, a továbbiakban ezeket a
pályázatokat beszélik át és leszűkítik a potenciális jelöltekre. Az az ötlet vetült fel, hogy ne
kizárólag a beérkezett jelentkezések alapján szülessen döntés, hanem tartsanak egy személyes
beszélgetést is a jelöltekkel. Erről Tóth Cintia azt kérdezi, hogy mikorra tervezték az
elbeszélgetéseket, mire Lázár András Zsolt azt válaszolja, hogy már a héten meg tudják
tartani.

Az első napirendi pont után Lillik Dóra és Lázár András Zsolt elhagyják az Elnökségi
ülést.

2. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint múlthéten, szerdán
OHÜB ülésen vett részt, ahol a HKR módosításokról volt szó. Ugyanezen a napon EHÖK
Elnökségi ülésen is jelen volt és ezzel kapcsolatban Tóth Dorottya Pannának célozza, hogy
azt üzenték, hogy kezdjenek el gondolkodni a Gólyabál szervezésén, tekintve a tematikát,
helyszínt stb. Fejes Zsófiához pedig a a szociális támogatások bírálóinak ügyével
kapcsolatban fordul. 11-én jelen volt az EHÖK Gólyatábor témájú megbeszélésén, a mai
napon pedig Kari Vezetői értekezleten. Érkezett egy 50 fős holland delegáció, ezzel
kapcsolatban Lázár András Zsoltnak adja át a szót, miszerint már tavaly óta fogadnak
vendégcsoportokat. A vendégek pszichológushallgatók voltak, az egyetemmel Erasmus
szerződés kapcsolatuk is van. Lázár András Zsolt azt mondja, hogy dán hallgatók is
megkeresték őket, erről jövőre fognak tárgyalni. Tóth Cintia azt osztja meg továbbá, hogy a
PPK 20. születésnapi ünnepségére terveznek tartani egy művészeti pályázatot, amire a
győztesnek szánt megfelelő díjon kell gondolkodnia a Hallgatói Önkormányzatnak. Azzal
fordul a jelenlévőkhöz, hogy a héten csütörtökig kéri, hogy küldjék meg neki a Pop-up
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kampányba a mondatokat. Még azt osztja meg, hogy mai nap tartottak egy megbeszélést a
Gólyatábor főszervezőivel.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy a mai nap ő is részt vett a Gólyatábor témájú
megbeszélésen a főszervezőkkel. Jelenleg az új eljárásokkal foglalkozik és tartanak majd egy
SZÖB-öt vasárnap. KÖB ülésen csütörtökön fog részt venni, amin Deák Barbara és Sebesi
Sára is részt fognak venni. Az összes kari és TDK-s pályázat elbírálásra került.

Harangozó Pálma beszámol arról, hogy a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj
pályázatának menetéről kiment a rektori felhívás.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy 11-én lezajlott a Karibuli eseménye, 15-én
a Társas Est, a mai napon pedig ő is részt vett a Gólyatábor főszervezőinek megbeszélésén.

Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogy a beszámolókról rakott ki posztot a
Hallgatói Önkormányzat facebook csoportjába.

Horváth Szonja arról számol be, hogy a mai napon ő is jelen volt a Gólyatábor
főszervezőinek megbeszélésén és elkészítette a 2022-es és költségvetési beszámolóját.

Andrónyi Réka azt mondja, hogy nincsen beszámolnivalója.
Gál Anna szintén azt mondja, hogy nincsen beszámolnivalója.

3. Egyebek

Fejes Zsófia azt osztja meg a jelenlévő Elnökségi tagokkal, hogy felkereste őket egy
hallgató a TáTK-ról egy olyan ötlettel, amivel a hallgatók mentális egészségét igyekeznének
javítani, segítségül lenni a számukra. A továbbiakban erről folyik beszélgetés. Az a
megegyezés, hogy az ELTE Kortárs segítői kezében hatékonyabb lenne ez a kezdeményezés.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:54 perckor lezárja.

Budapest, 2023. május 16.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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